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ACTA NÚM. 11./2018 
PLN/2018/11.  

  

 
  

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA 29 DE NOVEMBRE DE 2018.  
  

 
  
  
Data: 29 de novembre de 2018.  
Horari: Inici a les 20:00 h i acabament a les 22:15. h.  
Lloc: Sala de sessions.  
  
A les 20:00 hores del dia vint-i-nou de novembre dos mil divuit, es reuneix a la Sala de Sessions de la Casa 
Consistorial el Ple de la Corporació Municipal de la Vila d’Alcarràs, presidida pel Sr. Alcalde-President Sr. 
Miquel Serra Godia, amb l’assistència dels regidors que es relacionen seguidament, i la del Secretari Sr. Pere 
Biedma Agüera, que certifica.  
  
  

ASSISTENTS :  
  

  
 
Alcalde-President: 
Sr. Miquel Serra i Godia (ERC). 
 
Regidors-Tinents d’Alcalde: 
Regidor-Primer Tt. d’Alcalde: 
Sr. Santi Pelegrí Cortijo (ERC). 
Regidora-Segona Tt. d’Alcalde:  
Sra. Laia Sisó i Sanjuan (ERC) 
Regidor-Quart Tt. d’Alcalde: 
Sr. Jaume Bernis i Castells (ERC). 
 
 

 
Regidors: 
Sr. Jordi Estela i Ribes (ERC). 
Sra. Noelia Díaz i Charles (ERC) 
Sr. Jordi Janés Girós (PDECAT). 
Sra. Ester Ibars i Vitores (PDECAT) 
Sr. Manel Ezquerra i Tomàs (SA). 
Sra. Dolors Godia i Serra (SA) 
Sr. Simeó Abad i Moliné (PPC). 
 
Secretari. 
Sr. Pere Biedma i Agüera. 
Interventora. 
Sra. Ester Abellana Mogues. 

Grups municipals: 
Esquerra Republicana de Catalunya (ERC). 
Partit Demòcrata Català (PDeCAT). 
Agrupació Electoral Sempre Alcarràs (SA). 
Partit Popular de Catalunya (PPA) 
  

  
ABSÈNCIES:  

  
  
Es donen les absències excusades dels regidors/es següents:   
  
-Fins al 5 è. punt de l’ordre del dia: la regidora Sra. Dolors Godia i Serra (SA).  
-Durant tota la sessió dels regidors:, Sr. Gerard Companys Pujol (PDECAT) i Sra. Maite Codina i Badia (ERC). 
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ  
  
Es celebra sessió ordinària, prèvia convocatòria i publicitat efectuada amb l’antelació i forma reglamentària, 
amb quòrum d’assistència suficient. Oberta la sessió i declarada pública per la  Presidència, seguidament es 
procedeix a conèixer els assumptes inclosos al següent  
  
  

ORDRE DEL DIA:  
  
  
  

A) PART RESOLUTIVA.  
  
  

1.- Expedient PLN/2018/8/9/10. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS 
ANTERIORS.  

  

Donat per llegit els esborranys de les actes corresponents a les actes del Ple corresponent a les sessions:   

-PLN/2018/8 – núm. 8. Ordinària del dia 26 de setembre de 2018.  

-PLN/2018/9- núm. 9. Extraordinària i urgent del dia 3 de novembre de 2018.  

-PLN/2018/10 núm. 10. Extraordinària del dia 7 de novembre de 2018.  

Es proposa per l’Alcaldia la seva aprovació, preguntant l’Alcalde als membres de la Corporació si tenen alguna 
observació a formular.  

 
Posada a votació la proposta, amb l’assistència de 10  dels 13 regidors que integren el nombre legal de 
membres del ple, resta aprovada per unanimitat. 
  
  
  

2.- Expedient 3687/2018. MOCIÓ PEL DEBAT SOBRE NOU MARC NORMATIU DE L'ESPAI DE MIG DIA 
ALS CENTRES EDUCATIUS PÚBLIC.  

  

Atès el dictamen de la Comissió informativa d’ensenyament celebrada el dia  27 de novembre de 2018, vist 
l’estat de negociació amb el Departament d’Ensenyament de les pretensions proposades a la moció. Es 
disposa retirar el present punt de l’ordre del dia.  

El Ple es dona per comunicat i conforme.  

  

3.- Expedient 2566-3516-3301/2018. ACORD D’ALIENACIÓ ONEROSA DE BÉNS PATRIMONIALS PER 
SUBHASTA   
  
Atès el dictamen de la Comissió d’Hisenda i Patrimoni celebrada el dia 27/11/2018.  
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L’Alcalde-President en virtut dels següents,  
  
ANTECEDENTS:  
  
1.- Vist que l’Ajuntament tramita de forma conjunta els expedients núm.: 2566-3516-3301/2018, per tal de 
procedir a la venda dels immobles de propietat municipal, classificats com a de patrimonials següents:  
  

Objecte   

  
LOT 1.  finca resultant nombre setze (16) del Projecte de reparcel.lació del Pla parcial urbanístic del SUD-I01 
Partida Torrent d’Alcarràs.  
FINCA NÚM. 16. Solar urbà amb destí industrial a la ptda. Torrent.  
Superfície: 3.111 m2. Ref. Cadastral: 5250402BG9055S0000TK.    

  
LOT 2.  Parcel.la núm. 21, solar edificat situat a Alcarràs, polígon Industrial “Collestret”.  
FINCA NÚM. 21. Nau Industrial de planta baixa d’una superfície construïda de 470 m2., superfície solar de 
660 m2 , situada al carrer B Galileo 22 Ref. Cadastral: 5957911BG9055N0001DA.  
  

  
LOT 3.  Parcel.la número 26 del Projecte de Reparcel·lació del Pla Parcial Industrial Lo Tossalet Roig.   
Finca 26. :Solar urbà amb ús industrial Clau 3.a.3. Superfície: 2.325 m2. Ref. Cadastral: 
2354514BG9025S0001KU 
  

  
LOT 4.  Parcel.la número 27 del Projecte de Reparcel·lació del Pla Parcial Industrial Lo Tossalet Roig.  
Finca 27 : Solar urbà amb ús industrial Clau 3.a.3. Superfície:  2436 m2. Ref. Cadastral: 
2354513BG9025S0001OU  
  

  
2.- Atès que s’ha acreditat a l’expedient que és convenient per al Municipi l'alienació del bé referit pels motius 
de finançar inversions vinculades a la reordenació i agrupació dels equipaments municipals a la partida del 
Saladar, on existeix la zona de l’allotjament municipal, el nou cementiri municipal, la deixalleria, les piscines 
municipals, entre d’altres propietats situades en sòl apte per urbanitzar.  
  
3.- Vist que als corresponents expedients consta que es va emetre Informe pels Serveis Tècnics Municipals 
realitzant una descripció detallada dels béns immobles i una valoració econòmica d'aquests.  
  
4.- Vist que als corresponents expedients consta Informe d'Intervenció sobre el percentatge que suposa la 
contractació en relació amb els recursos ordinaris del pressupost vigent.  
  
5.- Vist que als corresponents expedients consta que es va emetre Informe per Secretaria sobre la Legislació 
aplicable i el procediment a seguir.  
  
6.- Vist que als corresponents expedients consta la inscripció a l'Inventari de Béns acreditant el caràcter 
patrimonial del bé, i es que consta la inscripció en el Registre de la Propietat.  
  
7.- Vist que per Resolució d'Alcaldia de data 16/11/2018 es va aprovar iniciar l'expedient per a l'alienació 
referenciada.  
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8.- Vist que s’ha redactat i va incorporar a l'expedient el Plec de condicions que ha de regir l'alienació per 
subhasta. 
  
9.- Atès el dictamen de la Comissió d’Hisenda i Patrimoni celebrada el dia 27/11/2018.  
  
11.- Atès que, d’acord amb l’art. 52.2.p) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, correspon al ple la alineació patrimonial quan no estigui 
previst en el pressupost. No obstant a que la competència es troba delegada a la Junta de Govern per acord 
plenari del dia 29/06/2015, es considera prou important l’assumpte per tal d’advocar la delegació i  que sigui el 
ple l’òrgan de resolució. 
 
Per tot el qual es proposa al Ple l’adopció del següent   
  
  
ACORD:  
  
  
PRIMER. Per aquest expedient, advocar la delegació efectuada en sessió plenària del dia 29 de juny de 2015 a 
la Junta de Govern de les competències corresponents a l’art. 52 del D.L. 2/2003, pel que s’aprova el Text refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.  
  
SEGON.- Aprovar l'expedient per a l'alienació dels béns immobles patrimonials, convocant la seva licitació, 
següents:  
  

Objecte   
Preu  de 
licitació.   

  
LOT 1.  finca resultant nombre setze (16) del Projecte de reparcel.lació del Pla parcial 
urbanístic del SUD-I01 Partida Torrent d’Alcarràs.  
FINCA NÚM. 16. Solar urbà amb destí industrial a la ptda. 
Torrent.  Superfície: 3.111 m2. Ref. Cadastral: 
5250402BG9055S0000TK.    

171.669,42 

  
LOT 2.  Parcel.la núm. 21, solar edificat situat a Alcarràs, polígon Industrial “Collestret”.  
FINCA NÚM. 21. Nau Industrial de planta baixa d’una superfície construïda de 470 m2., 
superfície solar de 660 m2 , situada al carrer B Galileo 22 Ref. Cadastral: 
5957911BG9055N0001DA.  
  175.087,50 

  
LOT 3.  Parcel.la número 26 del Projecte de Reparcel·lació del Pla Parcial Industrial Lo 
Tossalet Roig.   
Finca 26. :Solar urbà amb ús industrial Clau 3.a.3. Superfície: 2.325 m2. Ref. Cadastral: 
2354514BG9025S0001KU 
  128.903,82 

  
LOT 4.  Parcel.la número 27 del Projecte de Reparcel·lació del Pla Parcial Industrial Lo 
Tossalet Roig.  
Finca 27 : Solar urbà amb ús industrial Clau 3.a.3. Superfície:  2436 m2. Ref. Cadastral: 
2354513BG9025S0001OU  

134.421,96 
  
  
TERCER.- Donar compte al Departament competent en matèria d'Administració Local.   
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QUART.- Aprovar el Plec de condicions que ha de regir la subhasta, en els termes que figura en l'expedient.  
  
CINQUÈ.- Publicar en el Butlletí Oficial de la Província i en el Perfil de Contractant l’ anunci de licitació i al 
Tauler d’Anuncis municipal, presencial i electrònic, perquè durant el termini de 26 dies puguin presentar les 
ofertes que estimin pertinents. Així mateix estarà a la disposició dels interessats a la seu electrònica d'aquest 
Ajuntament.  
  
Així mateix estarà a la disposició dels interessats a la seu electrònica d'aquest Ajuntament.   

  

Oberta deliberació es donen les intervencions de l’extracte següent: 
 
1.- El regidor portaveu del grup de SA Sr. Manel Ezquerra manifesta que, tot i estant a favor inicialment de la 
reagrupació dels equipaments municipals, tem que els ingressos es destinin a d’altres inversions que haurien 
d’estar al pressupost amb altre finançament. 
 
L’Alcalde Sr. Miquel Serra contesta que ja es va informar a la Comissió la destinació dels ingressos, es a dir a 
la compra del solar a l’Incasol i la construcció d’una nau per la brigada i altres dipòsits municipals. Així està 
planificat i infomat pels tècnics. 
 
El Sr. Ezquerra replica que tem que no es destinin els diners al nou magatzem perquè ja ha passat el mateix en 
d’altres ocasions. L’Alcalde Sr. Serra contesta que és treball de l’oposició fiscalitzar i denunciar aquestes 
desviacions. 
 
2.- El Sr. Jordi Janés, portaveu del grup del PDeCAT manifesta que te fonamentades dubtes de que amb la 
venda dels solars sigui suficient per compra un solar de vuit-mil metres quadrats i fer una nau a sobre. Volem 
preguntar si amb la venda d’aquest patrimoni de 3 parcel·les i una nau, s’executarà el projecte de compra dels 
terrenys i construcció de nau de 1.150 m2.? El nostre grup ha volgut fer un pressupost bastant aproximat dels 
costos i resulta estar molt allunyats dels números que vostès ens presenten. Resulta que posem a la venda les 
parcel·les de l’ajuntament a un preu de sortida de 55 €/m2 i pretenem recaptar 609.217 € i comprem 8.645 m/2 
a un preu de 40 €/m2 sense incloure l’IVA, però resulta que els terrenys de compra de l’INCASOL  és taxen 
entre 55 € i 80 €/m2. Això vol dir que el cost real de la parcel·la rondarà els 575.324€ vostès ens diuen 
419.000€. Resulta que valorem la construcció de la nova nau de 1.150/m2 a un cost de 190.000 € i els tècnics 
al seu informe diuen que el cost serà de 295.400 € . 
 
Afegeix que la realitat serà que com a molt a la subhasta per venda de propietats terrenys i naus per un valor 
de 609.217 € i els costos de compra i construcció ascendeixen amb IVA 870.724 € , quines propietats pensen 
vendre més o quin crèdit de 261.000€ pensem demanar?. Volem exposar que la pèrdua de patrimoni de 
l’ajuntament acumulat amb anys i una mala planificació econòmica i creiem que la venda de aquestes 
parcel·les i naus no acabaran destinat pel projecte de unificació de magatzems de la brigada municipal. SI la 
nova nau ha de tenir 1.150/ M2 perquè no hi cap a les dues parcel·les juntes del Tossalet Roig que tenen 
4.761m/2 i només tindríem els costos de construcció d’aquesta?.  Per tot això votaran en contra  
 
L’Alcalde Sr. Miquel Serra contesta que sembla que facin el compte de la lletera, no sabem exactament com 
poden acabant sent els costos fins que no tinguem la seguretat de les compres i vendes definitivament, els 
preus de costos de la compra són els que ha demanat l’Incasol, i es considera millor la parcel.la de vuit metres 
de l’Incasol que les nostres, perquè tenen davant una gran finca destinada a l’espaís públics on podem reunir 
tota la infraestructura de la brigada. 
 
El Sr. Janés replica dient que precisament són els números dels tècnics els que han utilitzat i preveuen un cost 
més elevat, no és el compte de la lletera, està d’acord en centralitzar serveis però cal saber més al que anem 
per evitar dèficits, ells ho farien sobre les propietats municipals existents i concetrarien la inversió en construir la 
nau. 
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Creu que les valoracions realitzades pels serveis tècnic son correctes però són previsions i ja es veurà si es fa 
una nau més gran o més petita o per fases. 
 
Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la 
corporació, resta aprovada pels 7 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’ERC i PPC, 2 abstencions 
dels regidors del grup municipal del PDECAT i 1 vot en contra del grup municipal de SA.   
  

  

4.- Expedient 4152/2017. COMUNICANT SENTENCIA DEL JUTJAT CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 
1 DE LLEIDA N. 431/2018. I DE DECRET DETERMINANT L’ÓRGAN D’EXECUCIÓ DE LA MATEIXA.  
  
  
Atès el dictamen de la comissió informativa de governació del dia 27 de novembre de 2011, per raons de 
competència, es modifica la proposta per comunicació de la resolució següent.  
  
L’Alcalde-President en virtut dels següents  
  
ANTECEDENTS:  
  

Atesa la comunicació del Jutjat Contenciós Administratiu n. 1 de Lleida registrada d’entrada el dia 16/11/2018, 
Rebut-2018-E-RC-3374, que adjunta decret del lletrat de l’Administració de Justícia del 12/11/2018, on s’indica 
que s’ha declarat ferma la Sentencia nº 431/2018, pronunciada el dia 3 d’octubre de 2018, sobre el Recurs 
Ordinari n. 382/2017 formulat per la Delegació del Govern a Catalunya contra la inactivitat de l’Ajuntament 
d’Alcarràs i l’incompliment del previst a l’art. 3 de la Llei 39/1981, de 28 d’octubre per la que es regula l’ús de la 
bandera d’Espanya i el de d’altres banderes per no tenir col·locada la bandera espanyola a l’exterior de l’edifici 
seu de l’Ajuntament. Sentencia que determina el següent fallo:  

“Que haig d’estimar i estimo el recurs contenciós administratiu interposat per la Delegació del Govern de 
Catalunya i, en conseqüència, es declara contraria a dret la inactivitat de l’Ajuntament d’Alcarràs i es condemna 
a la mateixa a complir amb l’obligació de col·locar la bandera espanyola en la seu de la Entitat Local conforme 
a la Llei 31/1981, de 28 d’octubre per la que es regula l’ús de la bandera d’Espanya i el de d’altres banderes i 
ensenyes com expressa imposició de costes processals a la part demandada….”  

Es demana que s’acusi rebut del rebut de l’expedient en el termini de 10 dies i es porti a terme el compliment 
del fallo de la sentencia, i en el mateix termini s’indiqui l’òrgan responsable del seu compliment.  

Vist l’informe de secretaria i de l’assessoria jurídica del dia 20/11/2018.  

  
Atès el dictamen de la Comissió de la Comissió de Governació celebrada el dia 27/11/2018, donada la 
competència residual i de representació de l’Alcaldia determinada a l’art. 21 de la Llei 7/85, de bases de règim 
local.  
  
Es comunica per l’Alcaldia que s’ha dictat la resolució següent:  
  
  
RESOLUCIÓ:  
  
Primer.- Acusar rebut de l’expedient i de la sentència indicada.  
  
Segon.- Comunicar que l’òrgan determinat per al seu compliment és l’Alcaldia.   
  
Tercer.- Donar compte al Ple, en relació a l'acord adoptat  en la seva sessió celebrada en data 27/07/2017 que  
per majoria va aprovar la moció de recolzar la posició municipal de no onejar la bandera espanyola en els 
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edificis públics titularitat del municipi d’Alcarràs, en els termes que consta en la certificació dels folis 9-11 de 
l’expedient administratiu i igualment remesa a la Subdelegació de Govern de l’Estat en data 08/08/2017.  
  
  
El Ple es dona per comunicat.  

  

  
5.- Expedient 3345/2018. MODIFICACIÓ DE CRÈDITS DEL PRESSUPOST NÚM. 7/2018.  
  
Atès el dictamen de la comissió informativa de governació del dia 27 de novembre de 2011.  
  
L’Alcalde-President en virtut dels següents  
  
ANTECEDENTS:  
  
En relació amb l'expedient relatiu a l'aprovació de l'expedient de modificació de crèdits núm. 7/2018 del 
Pressupost en vigor, en la modalitat de crèdit extraordinari i suplements de crèdits finançats amb càrrec a 
majors ingressos dels pressupostats.  
   
ANTECEDENTS DE FET  
   
PRIMER. Davant l'existència de despeses que no poden demorar-se fins a l'exercici següent pels quals no 
existeix crèdit al vigent Pressupost de la Corporació, i atès que es disposa de previsió de nous ingressos 
procedents de venda de patrimoni sobre els totals previstos en algun concepte del Pressupost corrent, quedant 
acreditat que la resta dels ingressos previstos vénen efectuant-se amb normalitat, segons queda justificat en la 
Memòria que acompanya a la present proposta de resolució.  
   
SEGON. Amb data 9/10/2018, es va emetre Memòria de l'Alcalde en la qual s'especificaven la modalitat de 
modificació del crèdit, el finançament de l'operació i la seva justificació.  
   
TERCER. Davant la necessitat de suplementar partides per manca de crèdit i la possibilitat de finançar les 
mateixes amb transferències de partides amb crèdits no compromesos durant l’exercici de 2018.  
  
Vist l’informe de secretaria i l’Informe d'Avaluació del Compliment d'Avaluació de l'Objectiu d'Estabilitat 
Pressupostària per Intervenció es va informar favorablement la proposta d'Alcaldia.  
   
LEGISLACIÓ APLICABLE  
   
La Legislació aplicable a l'assumpte és la següent:  
   
— Els articles 169, 170, 172 i 177 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per 
Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març.  
   
— Els articles 34 a 38 del Capítol I, del Títol VI, de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals, en matèria de pressupostos, desenvolupat per Reial decret 500/1990, de 20 d'abril.  
   
— Els articles 3, 4, 11, 12, 13, 21 i 23 de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera.  
   
— L'article 16.2 del Reglament de Desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de novembre, d'Estabilitat 
Pressupostària, en la seva Aplicació a les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 1463/2007, de 2 de 
novembre.  
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— El Reglament (UE) Núm. 549/2013 del Parlament Europeu i del Consell, de 21 de maig de 2013, relatiu al 
Sistema Europeu de Comptes Nacionals i Regionals de la Unió Europea (SEC-10).  
   
— L'article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local.  
   
— L'Ordre EHA/3565/2008, de 3 de desembre, per la qual s'aprova l'estructura de pressupostos de les entitats 
locals.  
   
— L'Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament 
d'informació previstes en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 
Financera.  
   
— L'article 28.j) de la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i bon 
govern.  
   
— L'article 4.1.b).2n del Reial decret 128/2018, de 16 de març, pel qual es regula el règim jurídic dels 
funcionaris d'Administració Local amb habilitació de caràcter nacional.  
   
Vist quant antecedeix, es considera que l'expedient ha seguit la tramitació establerta en la Legislació aplicable, 
procedint la seva aprovació inicial pel Ple, de conformitat amb el que es disposa en l'article 177.2 del Reial 
decret 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, i en 
l'article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local.  
   
Per això, de conformitat amb lo establecido en l'article 175 del Reglament d'Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el que subscriu 
eleva la següent proposta de resolució:  
   
ACORD:  
   
PRIMER. Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdits núm. 7/2018 del Pressupost en vigor, en la 
modalitat de generació de crèdit, finançat amb càrrec a ingressos per venda de patrimoni amb al següent detall:   
  

A) Crèdits extraordinaris del pressupost de despesa:   

112  920  6001801  Adquisició terrenys Tosalet Roig, magatzem brigada  419.000,00 

112  920  6221803  Construcció magatzem brigada   190.200,00 
  

B) Finançament amb majors ingressos:  

Pressupost d’ingressos:   

112    6001801  Venda solars polígon tosalet roig  263.000,00 

112    6031801  Venda solars pol. Torrent (patrimoni públic del sol)  171.100,00 

112    6191801  Venda Nau polígon galileu   175.100,00 
  
Aquesta modificació no serà efectiva fins que es faci el reconeixement del dret derivat de la venda de parcel·les.   
SEGON. Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdits núm. 7/2018 del Pressupost en vigor, en la 
modalitat de transferència de crèdits entre partides de diferent àrea de despesa amb al següent detall:  
  
Transferències de partides de despeses.  
Partides que incrementen:  

371  412  21012  Reparació manteniment i conservació aigua als masos   2.100,00 

320  338  2260906  Festes i altres actes institucionals.   18.416,79 

242  323  2270003  Escola bressol servei extern neteja  6.000,00 

244  323  2270005  Serveis externs CEIP Saladar  6.000,00 
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Partides que disminueixen:   

130  161  6191802  Cobrir dipòsits aigua potable  -3.516,79 

180  172  6091707  Passarel·la Torrent del Riu  -17.000,00 

180  172  6091708  Via verda, inversió nova  -12.000,00 
  
TERCER. Exposar aquest expedient al públic mitjançant anunci inserit en el Butlletí Oficial de la Província, pel 
termini de quinze dies, durant els quals els interessats posaran examinar-ho i presentar reclamacions davant el 
Ple. L'expedient es considerarà definitivament aprovat si durant el citat termini no s'haguessin presentat 
reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un termini d'un mes per resoldre-les.  
   
Oberta deliberació es donen les intervencions de l’extracte següent: 
 
1.- El regidor portaveu del grup de SA Sr. Manel Ezquerra manifesta que votaran en contra perquè la 
modificació no fa més que confirmar el que ha manifestat anteriorment respecte a la venda de les finques, un 
cop més es traspassen diners destinats al pressupost per a inversions per tal d’atendre despeses corrents.  
 
L’Alcalde Sr. Miquel Serra contesta un cop més que els pressupostos són previsions que es van ajustant durant 
la seva execució anual a les necessitats i nous programes. 
 
2.- El Sr. Jordi Janés, portaveu del grup del PDeCAT manifesta que votaran en contra perquè sembla que hagi 
màniga ampla en festes, totes les modificacions del pressupost que es passen pel ple incrementen les 
despeses en festes. Per això demana que es defineixi més bé les despeses d’inversions que seran finançades 
amb la venda de finques anteriorment aprovada. Reitera un cop més que les modificacions al final sempre són 
reduccions d’inversions inicialment previstes, per això preunta si - Situats al darrer dia del mes de novembre 
podem donar per incomplert aquesta anualitat la construcció de la passarel·la del torrent del riu i la via verda, 
així com cobrir diposits, per poder pagar factures de festes?. 
 
L’Alcalde Sr. Miquel Serrà respon que les previsions es compleixen o no segons les prioritats que es van donant 
durant l’any, la pasarel.la no es fa perquè s’està pendent de l’informe de la C.H.E., mentre tant aquest diners 
s’han de destinar a d’altres partides necessàries, els pressupostos participatius ajudaran per veure quines són 
les prioritats, l’estudi director del servei de la concessió del servei d’aigua també determinaran si cal cobrir els 
dipòsits o si hi ha d’altres possibilitats tècniques. Per això les previsions s’ajusten durant l’any. Però creu que fer 
despeses en festes és important, perquè són participatives i integradores; lamenta però que no es digui que 
també es destinen diners a d’altres serveis com ensenyament, servei d’aigua als masos, per exemple.  
  
Posada a votació la proposta amb l’assistència de 11 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la 
corporació, resta aprovada pels 7 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’ERC i PPC i 4 vots en 
contra dels grups municipals del PDECAT i de SA.   
  
  
6.-  Expedient 3804/2018.  REC 5/2018.  APROVACIÓ RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS.  
   
  
Atès el dictamen de la comissió informativa de governació del dia 27 de novembre de 2011.  
  
L’Alcalde-President en virtut dels següents  
  
ANTECEDENTS:  
  
En relació amb l'expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits (Ple) i de conformitat amb l’establert en 
l'article 175 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel 
Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, emeto el següent informe-proposta, amb base als següents,  
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ANTECEDENTS DE FET  
   

Davant la presentació de factures en el departament d'Intervenció, de l’exercici 2018 que no disposen de crèdit 
adequat i suficient al pressupost de 2018, per poder-hi fer front, (informe d’intervenció 152/2018) mitjançant 
Provisió d'Alcaldia de 22 / de novembre / 2018, es va veure la necessitat de tramitar un reconeixement 
extrajudicial de crèdits.   

Vist l'informe d'Intervenció 153/2018 on consta que en aplicació de l'article 60.2 del Reial Decret 500/1990, de 
20 d'abril, el reconeixement d'obligacions sense crèdit pressupostari és competència del Ple de la Corporació  
  
LEGISLACIÓ APLICABLE  
  
La Legislació aplicable és la següent:  
   
— Articles 163, 169.6, 173.5, 176 a 179 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat 
per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març.  
— Articles 25.1, 26.1, 60.2 del Capítol primer del Títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora 
de les Hisendes Locals, desenvolupat per Reial decret 500/1990, de 20 d'abril.  
   
Per això, de conformitat amb lo establert en l'article 175 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, es proposa al Ple, 
l’adopció del següent   
  
ACORD:  
   
PRIMER. Aixecar el reparament d’intervenció, per falta de crèdit adequat i suficient i resta de motius (informe 
152/2018),  

SEGON. Aprovar el reconeixement dels crèdits i aprovar les factures que es relacionen en l'Annex adjunt a 
l'expedient, condicionat a l’aprovació de la modificació de crèdit 7/2018, per aquelles factures que no tenen 
partida a data d’avui, per import total de 91.761,54 €.  

TERCER. Aplicar, amb càrrec al Pressupost de l'exercici 2018, els crèdits corresponents a aquestes factures.   
  
  
Oberta deliberació es donen les intervencions de l’extracte següent: 
 
1.- El regidor portaveu del grup de SA Sr. Manel Ezquerra manifesta que si fossin un ajuntament transparen 
aquesta modificació hauria d’estar publicada a la web com fan d’altres ajuntaments, això faria mal a la vista 
respecte a algunes factures i es veuria que no es lícit tanta despesa en festes per exemple, o d’altres que no es 
consideren justificades com els videos de l’ 1-O, despeses que no comparteix tothom. Creu que això ens 
ajudaria a corregir algunes despeses a tots els regidors que ens avergonyirien i no es farien, ens 
autofiscalitzarien. 
 
L’Alcalde Sr. Miquel Serra que igual com el regidor te dret d’estar en contra, si la majoria que ell representa 
està d’acord en fer-ho també estan en el seu dret. Creu que les despeses del video de l’ 1-O creu que estan 
degudament justificades, s’havia de fer, el poble es mereixia recollir aquests fets en un reportatge, d’un dia que 
va ser històric, o també fer alguna placa commemorativa que ha de quedar perpètuament. Afegeix que les 
coses no es fan malament, algunes despeses poden semblar més o menys cares, però cal fer-les, com per 
exemple la despesa dels gots reutilitzables de la festa major, al final les Penyes estan disposades a participar 
en el projecte, però s’ha de fer la despesa, cal intentar-ho tot i que de vegades fallis. A més cal controlar el que 
es publica i els llistats de vegades contenen dades personals que s’han de protegir. 
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2.- El Sr. Jordi Janés, portaveu del grup del PDeCAT, manifesta que votaran en contra ja que en aquests cas 
passem d’una modificació de crèdit de partides exhaurides per un valor de 91.761€. La regidora del grup Sra. 
Ester Ibars, manifesta que hi ha una despesa extraordinària en festes d’uns trenta mil euros, no saben per a 
que han anat, en què s’han gastat. 
 
L’Alcalde respon que s’han ficat les despeses commemoratives de l’1’O i d’altres factures que ja es farà arribar 
als regidors que vulguin. 
 
La Sra. Ester Ibars afegeix que hi ha uns 9 mil euros extres de la fica de comerç i servei, que no saben en què 
s’han gastat, perquè hi ha coses que ja haurien d’estar previstes al pressupost inicialment, preguntant en què 
s’han gastat aquests diners de més.  
 
L’Alcalde contesta que s’informarà a final de l’any del resultat, les factures les tenen a la seva disposició a  
l’expedient, i de vegades s’amplien partides per preveure la finalització de l’any. Al final s’informarà de 
l’execució. 
 
 
Posada a votació la proposta amb l’assistència de 11 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la 
corporació, resta aprovada pels 7 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’ERC i PPC i 4 vots en 
contra dels grups municipals del PDECAT i de SA.   
  
  
  
7.- Excpedient 3824/2018.  PROPOSTA DE MOCIÓ DE L'AMI RECOLZAMENT ACORD PARLAMENT DE 
CATALUNYA DEL 11-10-2018 RESOLUCIÓ 92/XII. SOBRE LA PRIORITZACIÓ DE L’AGENDA SOCIAL I LA 
RECUPERACIÓ DE LA CONVIVÈNCIA    

 
Atès el dictamen de la comissió informativa de governació del dia 27 de novembre de 2011.  
  
L’Alcalde-President en virtut dels següents  

   
ANTECEDENTS:  
   
L’Associació de Municipis per la Independència, mitjançant l’Alcalde-President, de conformitat amb allò que 
preveu l'article 91.4 i 97 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals aprovat 
pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, per raons de l’actualitat de la proposta del Parlament de 
Catalunya resolució 92/XII, vol sotmetre a la consideració del ple l'assumpte per al seu debat i, si escau, la seva 
aprovació per part d'aquest.   
  
Seguidament l’Alcalde Sr. Miquel Serra dona lectura a la següent  
   

PROPOSTA DE MOCIÓ  

   

El Parlament de Catalunya va aprovar el dia 11 d’octubre de 2018 la Resolució 92/XII del Parlament de 
Catalunya sobre la priorització de l’agenda social i la recuperació de la convivència. L’Ajuntament d’Alcarràs vol 
ratificar el seu ACORD amb aquesta Resolució i en vol destacar especialment el punt II. Institucions i 
Administracions que manifesta el següent:  
  
II. Institucions i administracions   
  
15. El Parlament de Catalunya, en defensa de les institucions catalanes i les llibertats fonamentals:   
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a) Insta totes les institucions de l’Estat a garantir la convivència, la cohesió social i la lliure expressió de la 

pluralitat política a l’Estat. En aquest sentit, reprova els actes repressius contra la ciutadania i 
condemna les amenaces d’aplicació de l’article 155 de la Constitució, la il·legalització de partits polítics 
catalans, la judicialització de la política i la violència exercida contra els drets fonamentals.   

b) Insta les institucions i els partits catalans al diàleg, a l’acord i al respecte de la pluralitat de les diverses 
opcions de tots els catalans.   

c) Rebutja i condemna el posicionament del rei Felip VI, la seva intervenció en el conflicte català i la seva 
justificació de la violència exercida pels cossos policials l’1 d’octubre de 2017.   

d) Referma el compromís amb els valors republicans i aposta per l’abolició d’una institució caduca i 
antidemocràtica com la monarquia.   

   
Per tot el dit anteriorment, es proposa al Ple Municipal de l’Ajuntament d’Alcarràs els següents:   
  
ACORDS  
  
1.- Mostrar el Ple suport a la Resolució 92/XII del Parlament de Catalunya sobre la priorització de l’agenda 
social i la recuperació de la convivència aprovada el dia 11 d’octubre de 2018 i, especialment, al fragment 
reproduït anteriorment.   
   
2.- Enviar aquest acord al Parlament de Catalunya, al govern de la Generalitat de Catalunya, al Congreso de los 
Diputados, al govern de l’estat espanyol, a la Casa Real espanyola i a l’Associació de Municipis per la 
Independència.  
  
Abandona la sala en aquest punt el regidor Sr. Simeó Abad del grup municipal del PPC, que es reintegra a l’inici 
del següent punt de l’ordre del dia. 
 
En aquest punt abandona la sala el regidor del grup municipal del PPC SR. Simeó Abad, que es reintegra a 
l’inici del següent punt de l’ordre del dia. 
 
Oberta deliberació es donen les intervencions de l’extracte següent: 
 
1.- El regidor portaveu del grup de SA Sr. Manel Ezquerra manifesta que està en desacord en que hagin presos 
polítics, però utilitzar el ple per reiterar, per repetir el mateix contínuament no el veu correcte, es demana a la 
moció fer actes per millorar la convivència però es parla un com més el rebuig al rei, en definitiva ja es un tema 
que cansa, el seu grup dona llibertat de vot en tots els assumptes, també en aquest, de fet un regidor votara en 
contra i l’altre a favor, sembla que es desitja la independència però no en la forma de fer-la, es pot parlar de la 
república, de valors, però es reiteratiu. Ara el govern rep al president de la Xin a amb el que no s’està d’acord, 
però es negocia, no sempre estem d’acord amb les coses, però acabem, tant de bé estiguessin els presos al 
carrer, ja en tenim prou amb els problemes socials, econòmics, de sanitat, etc, està cansat del tema i el dol pel 
sentiment de catalanitat que té. 
 
2.- El Sr. Jordi Janés, portaveu del grup del PDeCAT, manifesta que votaran en favor, entre d’altres coses per 
recolzar als amics i companys que estan empresonats, els que som independentistes pensem que s’han 
d’aprovar mocions com aquestes, malgrat les manifestacions de sanitat o de bombers, creu que si tinguessim el 
control dels nostres impostos ningú es queixaria i podrien atendre totes les actuacions, no es farien els 72 trens 
de redalies a Madrid i 0 a Catalunya, per exemple, creu que ja s’ha acabat lo de demanar i que ens enganyin 
contínuament. Però això s’aconseguirà amb democràcia i llibertat, ja hauríem d’estar fora. La regidora del grup 
del PDdeCAT, afegeix que s’ha garantir la convivència i la cohesió social, però ara per ara sol tenim més 
continguts del 155 i polítics a la presó.  
 
3.- L’Alcalde Sr. Miquel Serra creu que lo pitjor que pot passar es que es doni carta de normalitat a la situació 
actual, es una moció que proposa el Parlament de Catalunya, no es cansaran mai de condemnar el tracte 
vejatori de l’Estat i del Rei que va acceptar que s’apallissés al poble el dia 1-O, volen un Estat Català i aquest 
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sol pot ser en forma de república, després es podran tenir polítiques de dretes o esquerres, però hem de dir no 
al Rei que és un personatge que ha menys preuat al poble. No deixarà de fer-ho de cap de les maneres, la 
moció defensa la convivència social i està en contra de les amenaces contínues de l’art. 155 o de la 
il.legalització de partits, està a favor per la gent que encara està a la presó o l’exili al segle XXI tot i tenir en 
contra a tota la justícia europea. No es pot obviar això.   
 
Posada a votació la proposta amb l’assistència de 10 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la 
corporació, resta aprovada per 11 vots a favor dels regidors dels grups municipals d’ERC, del PDeCAT i la 
regidora del grup de SA la Sra. Dolors Godia Serra, i 1 vot en contra del regidor del grup de SA la Sr. Manel 
Ezquerra Tomàs. 
 
  
8.- Expedient 2394/2018.. ORGANITZACIÓ I DISPOSICIONS COMUNS DE CONTROL INTERN, 
CORRECCIÓ D'ERRADES.  
  
L’Alcalde Sr. Miquel Serra  informa que s’ha observat una errada  en l’acord del Ple de data 12 de juliol de 
2018, de PROPOSTA D’ACORD DE FISCALITZACIÓ I INTERVENCIÓ LIMITADA PRÈVIA DE REQUISITS 
BÀSICS DE l’AJUNTAMENT D’ALCARRAS SUBJECTES A FUNCIÓ INTERVENTORA, essent necessari la 
seva rectificació per l’òrgan d’aprovació.   
  
Per la qual cosa proposa al Ple:  
  
Primer.- Incloure a l’ordre del dia l’assumpte per raons d’urgència.  
  
Segon.- En virtut de l’establert a l’art.109 de la Llei de Procediment de les Administracions Públiques, procedir a 
la rectificació material de l’acord adoptat l’acord del Ple de data 12 de juliol de 2018:  PROPOSTA D’ACORD 
DE FISCALITZACIÓ I INTERVENCIÓ LIMITADA PRÈVIA DE REQUISITS BÀSICS DE l’AJUNTAMENT 
D’ALCARRAS SUBJECTES A FUNCIÓ INTERVENTORA, de tal forma que ON DIU: Diputació de Girona, HA 
DE DIR: Ajuntament d’Alcarràs.   
  
L’acord, quedaria de la següent forma:   

  

PROPOSTA D’ACORD DE FISCALITZACIÓ I INTERVENCIÓ LIMITADA PRÈVIA DE REQUISITS BÀSICS 
DE l’AJUNTAMENT D’ALCARRAS SUBJECTES A FUNCIÓ INTERVENTORA  

 

     
  

L’aprovació del RD 128/2018, que regula el règim jurídic dels funcionaris d’Administració Local, i el RD 
424/2017, que regula el règim de control intern de les entitats del sector públic local, ha suposat una concreció 
molt més detallada de les normes contingudes en el TRLHL sobre la forma de dur a terme la fiscalització, 
intervenció, i el control financer.  
  

L’art. 13 del Reglament de Control preveu la possibilitat d’establir com a règim de fiscalització i intervenció de 
les despeses un règim especial de fiscalització limitada prèvia, que suposa comprovar, amb caràcter previ a 
la seva aprovació, que els expedients compleixen amb uns requisits bàsics generals fixats per aquest reglament 
i els bàsics addicionals fixats en l’Acord del Consell de Ministres de 30 de maig de 2008, actualitzat per Acord 
de l’1 de juliol de 2011, en tot allò que sigui d’aplicació a les Entitats Locals.   
  

Aquesta remissió demana un procés d’adaptació, per determinar quins requisits són aplicables a l’administració 
local.   
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Pel que fa a la fiscalització prèvia de drets i ingressos, d’acord amb l’art. 9 del Reglament de Control es pot 
substituir per la nota en comptabilitat. Així es troba ja contemplat en l’actual Instrucció de control intern, però 
s’acorda novament el seu establiment en aquest Acord.  
  
Si bé l’establiment d’una fiscalització limitada prèvia és potestativa, la dimensió, dotació de personal, i mitjans 
materials i tècnics de l’Ajuntament d’Alcarràs fa recomanable que es continuï amb el règim de fiscalització 
limitada prèvia, i determinar quin són els extrems a comprovar, els que són aplicables a l’administració local.   
  

D’acord amb l’art. 13 del Reglament de Control, la competència per a l’aprovació de la implantació del règim de 
fiscalització i intervenció limitada prèvia correspon al Ple, a proposta del President i previ informe de la 
Intervenció de Fons; i d’acord amb l’art. 9 del mateix reglament també correspon al Ple la substitució de la 
fiscalització prèvia dels drets i ingressos per la nota en comptabilitat.  
  
Atès que la Intervenció ha emès el seu informe per a l’aprovació del règim de fiscalització i intervenció limitada 
prèvia de requisits bàsics, el qual obra en l’expedient.  
  
Per tot l’exposat, vista la normativa aplicable, i en concret el que disposa el TRLHL, el Reglament de Control i 
l’Acord del Consell de Ministres de 30 de maig de 2008, i el RD 128/2018, de 16 de març, pel que es regula el 
règim jurídic dels funcionaris d’Administració Local amb habilitació de caràcter nacional, es proposa al Ple, 
l’adopció dels següents  
  

  
ACORDS  

  
Primer.- Aprovar l’establiment del règim de fiscalització i intervenció limitada prèvia de les despeses i 
obligacions de l’Ajuntament d’Alcarràs i de les entitats del seu sector públic subjectes a funció interventora, 
d’acord amb l’article 13 del RD 424/2017.  
  

Segon.- Aprovar els tipus de despeses i obligacions sotmeses a fiscalització i intervenció limitada prèvia en 
règim de requisits bàsics que es concreten en l’Annex I d’aquest acord, els quals formen part del mateix a tots 
els efectes legals, i els quals engloben tots els tipus de despeses i obligacions amb efectes pressupostaris, a 
excepció d’aquells que els sigui d’aplicació el règim ordinari de fiscalització i intervenció prèvia.  
  

Tercer.- Aprovar els requisits bàsics adaptats a l’Acord del Consell de Ministres de 30 de maig de 2008, 
actualitzat per acord d’1 de juliol de 2011, i altres addicionals segons la tipologia d’expedient, a comprovar en 
l’exercici de les actuacions de fiscalització i intervenció de limitada prèvia en règim de requisits bàsics, que es 
concreten en l’Annex II d’aquest acord (Guia bàsica de fiscalització i intervenció limitada prèvia en règim de 
requisits bàsics de les entitats del sector públic local, elaborada per al Diputació de Girona, mentre no se 
n’aprovi una de pròpia per l’Ajuntament d’Alcarràs), els quals formen part del mateix a tots els efectes legals.  
  
Quart.- Aprovar que qualsevol altra tipologia de despesa no enumerada expressament en l’Annex I també 
estarà sotmesa a fiscalització i intervenció prèvia limitada de requisits bàsics, havent-se de comprovar els 
extrems generals regulats en el RD 424/2017.  
  
Cinquè.- Aprovar la substitució de la fiscalització prèvia de drets i ingressos per la nota en comptabilitat, a 
l’Ajuntament d’Alcarràs i a les entitats del seu sector públic subjectes a funció interventora, d’acord amb l’article 
9.1 del RD 424/2017.  
  

Sisè.- Determinar com a data d’entrada en vigor dels anteriors acords el dia 1 de juliol del present 2018.  
  

Setè.- Derogar les instruccions de Control Intern vigents, amb efectes a partir de l’1 de juliol del 2018.  
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Vuitè.- Deixar sense efectes, a partir de 1 de juliol de 2018, qualsevol altra disposició de l’Ajuntament 
d’Alcarràs, en tot allò que contradigui els presents acords en matèria de control intern.  
  

Novè.- Donar compte del presents acords a la Intervenció de Fons, a la Secretaria i a la Tresoreria, així com als 
diferents centres gestors, tant de l’Ajuntament d’Alcarràs com de les entitats del seu sector públic subjectes a 
funció interventora.  
  
Posada a votació la proposta amb l’assistència de 11 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la 
corporació, resta aprovada per unanimitat.  

  
  

B) PART ACTIVITAT DE CONTROL.  

  

  
9.- Expedient 3633/2018. COMUNICACIÓ EXECUCIÓ TRIMESTRAL DEL PRESSUPOST, MOROSITAT I 
PMP DE FACTURES DEL 3 r  TRIMESTRE DE 2018.  
  

Atès el dictamen favorable de la comissió informativa d'Hisenda celebrada el dia 24 de setembre de 2018.   

  
L’Alcalde-President en virtut dels següents   
  
ANTECEDENTS:  

Als efectes de la informació requerida pels grups municipals sobre el control pressupostari i financer, donat que 
de les reunions de l'Àrea econòmica de l'ajuntament no s'aixequen actes, sinó que es dona compte i analitzen 
els estats d'execució pressupostària i de capacitat econòmica i financera requerida per la normativa d'aplicació i 
que es comuniquen periòdicament a l'Oficina virtual de les Entitats Locals del Ministeri d'Hisenda.  

Vistos els informes de la Intervenció municipal, sens perjudici de que les dades són aprovades per l'Alcaldia o la 
Junta de Govern, es procedeix amb la periodicitat trimestral o anual que correspongui, a donar compte i a 
realitzar la següent  

COMUNICACIÓ:  
Estats comunicats durant el  Tercer Trimestre de 2018.  

Informes del compliment de les obligacions de tramesa d’informació a hisenda, relatives a període mig de 
pagament, morositat i execució trimestral del pressupost.   
  
3 r. TRIMESTRE 2018  

 
  

S’ha complert amb les obligacions de tramesa d’informació del 3r  trimestre de 2018, sobre període mig de 
pagament (PMP), Morositat, i execució trimestral del pressupost, previstes a:   
  

- Ordre Ministerial HAP/2015/2012, d'1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de 
subministrament d’informació previstes en la LOEPSF (OM).  

- Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i Sostenibilitat Financera (LOEPSF).  
  

Es dóna compte de les comunicacions efectuades dins dels terminis reglamentaris, amb els següents resums:   
  

  
Dades Període Mig Pagament  3 r. trimestre 2018  
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Es pren com a data d’inici del còmput la data d’aprovació de la factura, i final el pagament efectiu. Es pondera 
per l’import de les factures.   
  

Període Mig de  
Pagament Global a  

Proveïdors  
Trimestral  

Rati d’   
Operacions   
Pagades *  

Rati de   
Operacions   
Pendents de   
Pagament *  

25,66 23,51 29,64 

  
  
  
Informe de morositat, 3 r.. trimestre 2018:   

 
  
Es pren com a data d’inici del còmput la data de registre de la factura, i com a final el pagament efectiu. Es 
pondera per l’import de les factures.    
  

 Pagaments realitzats en el període  

Període Mig  
Pagament (PMP)  

(dies)  

Pagos Dins Període 
Legal Pagament  

Pagaments Fora Període 
Legal Pagament  

Número de Pagos  Import Total  Número de Pagos  Import Total  

37,41  942 489.896,89 202  184.486.32 
  
  

Interessos de Demora 
Pagats en el Període  

 

Número de Pagos  Import Total Interès   

0   0 

  
  

Factures o Documents Justificatius Pendents de Pagament al Final del Període  

Període Mig  
Paga. Pendent  
(PMPP) (dies)  

Dins Període Legal Pago al 
Final del Període  

Fora Període Legal Pago al 
Final del Període  

Número de 
Operacions  

Import 
Total  Número de Operacions  Import Total  

49,17  628 593.710,97 17 170.770,73  

  
  
  
Execució del pressupost 3 r. trimestre 2018.  

 
  
Efectuades comunicacions al MHAP el dia 30/10/2018. Es dona compte que l’execució trimestral del 3 r. 
Trimestre de 2018 informades s’han realitzat amb la previsió de compliment de l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària: Capacitat de finançament i compliment de la regla de la despesa i nivell d’endeutament.  
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El Ple es dona per comunicat.   

  
  
  

10.- Expedient JGL/2018/15-16-17-18. COMUNICACIÓ DE DECRETS DE L'ALCALDIA I ACORDS DE LA 
JUNTA DE GOVERN.  

  
Atès el dictamen de la comissió informativa de Governació celebrada el dia 24 de setembre de 2018.  
  

L’Alcalde-President, en virtut dels següents,  

   
ANTECEDENTS:  
   

L'Alcalde-President comunica al Ple els Decrets de l'Alcaldia i les resolucions de la Junta de Govern, acordats 
en virtut de les seves competències, que consten a les actes comunicades als regidors, del resum següent:  

Expedient JGL/2018/15. Núm. 15/2018. acta sessió ordinària del dia 3 d’octubre de 2018.  

1.- Aprovació acta sessió anterior del dia 5/9/2018.   
2.- Expedient 1574/2018. Proposta acord subvencions Pla educatiu de l’entorn:   
3.- Expedient 3373/2018. Proposta d’aprovació de preus públics Curs premonitors de lleure.  
4.- Expedient 3402/2018. Cessió a precari de finca rústica modificació de cessió per defunció.  
5.- Comunicació de decrets alcaldia. des de el núm. 698, del 05/09/2018, al núm. 752 del 02/10/2018.  
  

Expedient JGL/2018/16. Núm. 16/2018. acta sessió ordinària del dia 17 d’octubre de 2018.  

1.- Aprovació acta sessió anterior del dia 3/10/2018.   
2.- Expedient 2573/2018. Comunicació d’adjudicació de contracte menor del servei d’estudi jurídic i anàlissis 
econòmic financer del contracte de gestió de servei d'abastament d' aigua i clavegueram 3.- Expedient 
3549/2018. Pprovació de preus públics venda dvd documental.  
4.- Comunicació de decrets alcaldia. des de el núm. 753, del 04/10/2018, al núm. 781 del 16/10/2018.  
  

Expedient JGL/2018/17. Núm. 17/2018. acta sessió ordinària del dia 14 de novembre de 2018.  

1.- Aprovació acta sessió anterior del dia 17/10/2018.   
2.- Expedient 2573/2018. Concessió de subvenció directa a l’ampa de l’ies d’alcarràs.  
3.- Expedient núm.: 3672/2018. Concessió de subvenció directa a ampa parc del saladar.  
4.- Comunicació de decrets alcaldia. des de el núm. 782, del 18/04/2018, al núm. 879 del 14/11/2018.  
  

Expedient JGL/2018/18. Núm. 17/2018. acta sessió ordinària del dia 21 de novembre de 2018.  
1.- Aprovació acta sessió anterior del dia 14/11/2018.   
2.- Expedient 3337/2018. Concessió de subvenció directa a AFANOC.  
3.- Expedient 2925/2018. Concessió de subvenció directa a PONENT FUTSAL ALQASR.  
4.- Expedient 2765/2018. Concessió de subvenció directa a CORAL ALZINA.  
5.- Expedient 3006/2018. Concessió de subvenció directa a CARITAS DIOCESANA.  
6.- Expedient 3714/2018. Alta inventarial i cessió a precari de finca rústica de titularitat cadastral de 
l’ajuntament.   
7.- Comunicació de decrets alcaldia. des de el núm. 880, del 14/11/2018, al núm. 896 del 21/11/2018.  
  
  
El Ple es dona per comunicat.  
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11.- Expedient núm.: 3172-3327-3789/2018. COMUNICACIÓ D'AIXECAMENT A DEFINITIU D'ACORDS 
PLENÀRIS.  

  

11.1.- Expedient núm.: 3172/2018: APROVACIÓ DEL REGLAMENT DE RÈGIM INTERN DE L’AULA DE 
DIBUIX I PINTURA D’ALCARRÀS.   
  
El Ple del dia 26/09/2018 va aprovar inicialment la REGLAMENT DE RÈGIM INTERN DE L’AULA DE DIBUIX I 
PINTURA D’ALCARRÀS en els termes en què figura en l'expedient. Publicat al BOP i Tauler d’anuncis Es fa 
constar que s’ha lliurat certificat d’exposició sense reclamacions fent constar que l’acord inicial s’ha aixecat a 
aprovació definitiva, entrant en vigor la norma a partir de l’endemà de la seva publicació íntegra en el BOP.   
  
11.2.- EXPEDIENT 3327/2018. PROPOSTA SOBRE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS PER A L'APLICACIÓ DEL 
SUPERÀVIT PRESSUPOSTARI PER A MC 6/2018, PER APLICACIÓ DEL SUPERÀVIT DE LA LIQUIDACIÓ 
DE 2017.  
  
El Ple del dia 26/09/2018 va aprovar inicialment la EXPEDIENT 3327/2018. PROPOSTA SOBRE 
MODIFICACIÓ DE CRÈDITS PER A L'APLICACIÓ DEL SUPERÀVIT PRESSUPOSTARI PER A MC 6/2018, 
PER APLICACIÓ DEL SUPERÀVIT DE LA LIQUIDACIÓ DE 2017 en els termes en què figura en l'expedient. 
Publicat al BOP i Tauler d’anuncis Es fa constar que s’ha lliurat certificat d’exposició sense reclamacions fent 
constar que l’acord inicial s’ha aixecat a aprovació definitiva, entrant en vigor la norma a partir de l’endemà de la 
seva publicació íntegra en el BOP.   

  

El Ple es dona per comunicat.   

  
12.- Expedient 3789/2018. COMUNICACIÓ DE SENTÈNCIA EN RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU 
FORMULAT EN PROCEDIMENT 108/2016 INCOAT PER LA SRA. M. TERESA CHARLES PELEGRI 
CONTRA L'AJUNTAMENT.  
  
Atès el dictàmen de la Comissió Informa de Governació celebrada el dia 27/11/2018.  
  
L'Alcalde donat compte al Ple del Decret 894, del 21/11/2018, en el que es disposa realitzar al Ple la següent  
  
COMUNICACIÓ:  
   
El dia 16/11/2018 15:02, el JUTJAT CONTENCIÓS ADMINISTRATIU DE LLEIDA ha notificat la sentencia núm. 
345/2018, recaigua en el procediment abreujat núm. 108/2016, formulat per la Sra. Mª Teresa Charles Pelegrí 
contra l’Ajuntament, en relació a la desestimació presumpta  del requeriment del cessació per via de fet d’una 
suposada d’ocupació de propietat privada per tal de realitzar els accessos al polígon industrial d’Avinganya 
(Fruteros Asturianos) des de la C.N.II. en la que ha recaigut un fallo de desestimació de totes les pretensions de 
la recurrent. Per la qual cosa no procedeix alterar la realitat física i jurídica existent.  
  
El Ple es dona per comunicat.  
  
  

  

  
  

C) PRECS I PREGUNTES.  
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13.- PRECS I PREGUNTES DELS GRUPS MUNICIPALS.   
  
Com es va proposar al punt primer, resta d’aplicació en aquest apartat el reglament d’organització, 
funcionament i règim jurídic i les normes d’organització aprovades pel Ple d’aquest ajuntament en data 29 de 
juny de 2015.  
  
Primera.- Precs i preguntes del regidor portaveu del grup municipal del PPC Sr. Simeó Abad Moliné. 
 
Prec: Manifesta respecte al punt de la bandera que quan es va votar la moció de recolzament alguns regidors 
van tenir que marxar de la sessió per no votar-la, igual com ha passat avui per un altra moció de recolzament a 
una proposta del Parlament de Catalunya presentada per ERC. l’únic que demana és respecte com ell respecta 
totes les opinions, ell no vol ningú a la presó, però també creu que la culpa de la tenen tots, no sol una part. 
Afegeix que ell solament vol treballar pel poble, per ningú més. 
 
 El ple es dona per informat. 
  
Segon.-  Precs i Preguntes del portaveu-regidor del grup municipal de S.A. Sr. Manel Ezquerra:  
  
El regidor Sr. Manel Ezquerra demana un cop més que les preguntes siguin respostes una a una per fer-les 
més entenedores. L’Alcalde respon que es seguirà la mateixa forma de resposta que sempre, un cop fetes les 
preguntes es respondran 
 

A) Seguidament el Sr. Ezquerra passa a formular les següents: 
  
Primera pregunta. En comissió vau explicar una mica la problemàtica del Consell Comarcal amb els serveis 
socials. És veu que hi ha problemes, quins són? . En la explicació vau dir que exigiu millorar el servei entre 
altres coses perquè donem uns serveis que els paguem nosaltres. Quins són? 
 
Segona pregunta. un ajuntament està obligat a fer complir les ordenances. En l’anterior Ple us vam demanar a 
que esperàveu e aplicar les ordenances després de les pintades fetes en campanya electoral. Ens vau 
contestar que ho estudiaríeu. En La comissió abans d’aquest Ple us vaig tornar a preguntar si després de dos 
mesos i mig del darrer Ple ordinari ja ho havíeu fet. La resposta es que no ho havíeu parlat encara. Doncs bé... 
ja ho heu parlat?. 
 
Tercera pregunta. Respecte a la Relació de Llocs de Treball i les 48 al·legacions rebudes, és evident que hi ha 
problemes. És evident que aquesta reestructuració aprovada per decret no ha complert amb les expectatives. 
És preocupant que hi hagi treballat una empresa externa i una altra empresa de serveis juridics externs per 
arribar fins aquí.  Per tant, tal com vam exposar a les al·legacions (el nostre grup és uns de les 48 al·legacions) 
demanem la suspensió. Que penseu fer? 
 
Quarta pregunta. A la comissió, amb 48 h antelació, per tal d’evitar que em contesteu que m’ho fareu arribar per 
escrit, us vaig preguntar per unes quantes factures. que us les vau anar apuntant,  teniu la resposta? 
 

B) L’Alcalde Sr. Miquel Serra i els regidors de l’equip de govern contesten a les preguntes en l’ordre el 
següent: 

 
1.- L’Ajuntament va decidir deixar de pagar al Consell Comarcal el cost dels serveis socials, els 8 o 9 euros per 
habitant, que resulten d’entre 80 a 90 mil euros anuals, per exigir una millora del servei. Recordem que no 
l’Ajuntament no solament presta els serveis socials bàsics, sinó que a més el Servei d’atenció a menors, el 
banc d’aliments i d’altres serveis de suport en tots els àmbits socials, migratoris, de la salut, amb la gent gran, 
etc. En moltes ocasions havien demanat el desglós dels costos, de les aportacions que es feien, però no 
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l’aconseguien mai, l’ajuntament sempre ha exigit més prestació, especialment durant la temporada de fruita. 
Recorda que el 66% del cost del servei comarcal el paga amb una transferència la Conselleria, el 34% restant 
tots els ajuntament. En aquest cost tenim la despesa d’ajut energètic i d’altres ajuts socials, però també el cost 
dels treballadors, les dos treballadores socials i els dos educadors socials que tenim actualment. La pretensió 
de l’ajuntament era efectuar una gestió directa però legalment no poden atendre un servei que correspon a 
municipis de més de vint mil habitants. Per això hem demana una millora de la gestió, canviar la manera de 
treballar, que el control horari es faci a l’ajuntament i no al Consell, per exemple. Sembla que ara els comencen 
a entendre i s’estan fent alguns canvis. Tot plegat ajuda a la convivència a la cohesió social. Per exemple el 
Centre obert que fa sis anys que funciona precisa més inversió per evitar que els nens estiguin al carrer, ara 
tenim l’ajut directe del Departament que ha integrat el servei dins del Contracte Programa. En definitiva no posa 
en dubte la feina dels treballadors sinó de la millora del funcionament per obtenir una major eficàcia i eficiència 
en el servei del Consell Comarcal. 
 
2.- Respecte a les pintades manifesta que no s’havia parlat res, insisteix que creu que va haver un acord en el 
que no es vinculava a l’ajuntament, era entre dos parts. 
 
3.- En quant a la Relació de Llocs de Treball considera una falsedat que es digui que l’ha aprovat l’Alcaldia, 
l’Ajuntament ha contractat una empresa especialitzada que ha usat uns catàlegs i valoracions de la Diputació 
de Barcelona que ha estat negociada amb els representants sindicals i s’ha signat una proposta d’acord amb 
un dels sindicats, CC.OO, l’UGT no va voler firmar la proposta d’acord perquè cada dos reunions canviaven de 
representants. Demanaria que després d’un any i mig de treball i negociacions no es critiqui la feina perquè 
s’hagin presentant unes quaranta al·legacions, moltes d’elles de temes menors, de millora de puntuació, 
legítimes i moltes seran acceptades, però que un cop analitzades es tornaran a proposar a la mesa de 
negociació per a la seva aprovació, de forma consensuada no per imposició, posteriorment es passarà a la 
comissió informativa i a l’aprovació del Ple. Creu important que hagi una RLT, una estructura retributiva per la 
valoració dels llocs que no depengui de la decisió política, sinó de criteris objectius. Segurament hi haurà 
recursos i seran els tribunals els que resoldran. Però s’haurà marcat una formació mínima per d’entrar a ocupar 
els llocs, no ha de marxar ningú; els llocs que desapareixeran per jubilació es cobriran amb noves retribucions 
ajustades a la nova línia retributiva, mentre tant s’atorgaran complements personals transitoris que solament 
congelarà els increments retributius en un 50%. En definitiva es considera que s’ha fet una feina consensuada, 
evidentment no tothom estarà d’acord, alguns aniran al jutjat, però ha estat una gran feina que no s’ha fet per 
decret. 
 
4.- Respecte a les consultes sobre les factures que es van preguntar en la comissió informativa, l’Alcalde i el 
regidor delegat Sr. Santi Pelegrí informen: 
-Una d’Ilerfarrera, era del manteniment i filtres de les piscines. 
-Un altra del Consell Comarcal, per pagar actes celebrats l’1 d’octubre del sistema porta a porta. 
-La neteja del punt d’informació juvenil, es de Neteges Pirineu que a més fan dos neteges de vidres del local. 
-La despesa de manteniment de la carreta de Ilersa i la de compra de material a la Ferreteria Mas, es 
consultarà amb el Gerent de servei i s’informarà. 
-La d’Ecoestudi és per la retirada de gots de la festa major. 
 
 

C) El Sr, Manel Ezquerra replica en la forma següent: 
 
1.- Respecte a la RLT demana que no es respongui amb menys preu, a l’expedient hi ha un Decret ... que 
l’aprova i això és el que s’ha dit, i no es faltar al respecte, i no s’ha consensuat amb ningú solament hi ha un 
decret. Es diu que és una eina que quedarà per sempre i així ho creu perquè s’ha aprovat uns increments 
salarials molt importants que ningú els podrà incrementar i seran sous que no es podran baixar, estarem 
hipotecats de per vida. Creu que es podrien haver fet més actuacions polítiques, consensuar amb tots els 
partits amb representació a l’ajuntament, no fer-ho tot d’una tacada, amb el que al final es preveia que es 
presentarien al.legacions, del seu grup municipal també, fins ales quaranta-vuit rebudes. 
 



 Acta de Ple  21 

2.- Insisteix en preguntar si no es farà res per les pintades en llocs públics?, ja s’ha tancat l’actuació municipal?, 
creu que si no es fa res la gent es riurà a la cara, no es compliran les ordenances, creu que aquesta inactivitat 
podria ser digna d’una acusació per prevaricació, però ja valorà en si mateix i no el farà.  
 
3.- Respecte a la relació d’actuacions citades del Consell Comarcal i els serveis socials de l’ajuntament, caldria 
explicar millor això de la subvenció del 66% de la Conselleria, ja que no són els 80 o 90 mil euros de cost, sinò 
que l’ajuntament es gasta molt més, quasi 300.000 € en serveis socials, s’ha dit mitges veritats o mentides. Si 
hem de gastar tot això fent polítiques socials per millorar la convivència semblarà que l’hem de comprar, que si 
no ajudem no la tindrem. A la campanya electoral ja va dir que estava en contra de la estructura del servei de 
les Roquetes, critica que no s’atorguin ajudes a veïns i es donin ajudes a gent que fa poc que han vingut, als 
joves perquè no estiguin al carrer. Tots aquests ajuts estan fent un efecte de crida que s’està pagant a càrrec 
de les costelles dels contribuents i això és greu. Hi ha gent que abusa de les ajudes, gent que no treballa i que 
te als seus fills als serveis socials, s’ha creat una estructura de despesa, fora dels serveis socials, a les 
Roquetes, a costa dels contribuents i els seus impostos. Dins dels costos dels serveis consta pagaments de 
llum, de gas, lloguers, personal de consergeria, etc, que paga clientelisme, es un pou sense fons. Creu que la 
despesa ha de ser per ajuts a les persones no per mantenir estructures. 
 

D) L’Alcalde respon el següent: 
 
1.- Creu que és una vergonya utilitzar els serveis socials i els ajuts que es donen per aquest concepte, és un 
discurs totalment xenòfob, és desvirtuar els fets que no millora la convivència sinó que vol generar conflicte. Li 
pot informar personalment dels ajuts que es donen a tots, i de les vegades que es deneguen també ajuts a 
tothom, no solament a uns si i no als altres com es diu, els ajuts es donen per criteris tècnics. Si el cost total 
està entre dos-cents o tres-cents mil euros l’ajuntament no rep subvencions de tot, hi ha molts serveis 
personals, no es subvenciona tot, les jornades de la salut, serveis d’atenció a la gent gran a les Roquetes, 
també, i estan orgullosos dels serveis que hi donen, de haver millorat la convivència, de treballar amb els joves, 
són coherents i per això fant les exigències al Consell Comarcal, per millorar, a més gent treballant millor servei 
es prestarà, sense preguntar d’on venen. També recorda que els ajuts del banc d’aliments solament es donen a 
les persones que porten un mínim de 9 mesos empadronats. 
 
2.- Respecte la RLT contesta que si es va iniciar per Decret, però a l’expedient consten moltes actes de 
reunions amb el comité d’empresa. Recorda que no s’ha aprovat la RLT sinó que s’ha ordenat la seva 
instrucció inicial per a que finalment s’aprovi pel Ple, no s’ha pogut aprovar si s’han presentat 48 al.legacions. 
La tramiació ha estat negociant amb els sindicats, més els tècnics i l’equip de govern, no es podia barrejar 
aquesta negociació amb posicions polítiques diferents, els grups SA i PDECAT han presentat al.legacions, 
s’estudiaran i posteriorment es passarà la proposta a la comissió informativa i al Ple. 
 
3.- En quant a les pintades ha dit que no estan d’acord amb la proposta que es fa, que era un assumpte entre 
dos parts i que no afectada a l’ajuntament. 
 
 
  
  
Tercera.- Precs i preguntes del regidor porta-veu del grup municipal del PDeCAT Sr. Jordi Janés.  
  
 

A) Preguntes i precs del Sr Janés. 
 
Primer: pregunta. El portaveu i la regidora Ester Ibars volen informació sobre el cost  i les factures de la neteja 
de les escoles públiques, del Saladar, de l’Escola bressol que han aparegut a la modificació de crèdits del 
pressupost que haurien d’estar contemplades al pressupost. 
 
Segon: pregunta. Volem preguntar a l’equip de govern , degut a les nul·les comissions de ensenyament, a quin 
lloc tenen pensat construir la tercera escola ja que se’ls ha comentat a les “Ampes” que ja ho teniu ubicat. 
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Tercer: pregunta.  Quan teniu previst de facilitar-nos el cost de la reforma provisional dels carrers Davant i del 
carrer Joan Maragall?. Fa varies setmanes que ho van demanar. 
 
 
Quart: Prec:  a data d’avui la construcció del cementiri està avançant molt lentament, degut a la meteorologia, 
això no hagués estat problema amb una programació adequada, avui només tenim vint i escaig nínxols 
disponibles. El grup del PDECAT els demana que planifiquin be les obres ja que estem posant al límit la 
possibilitat de poder enterrar als nostres familiars al nostre poble. 
 
Cinquè: Prec: el grup del PDECAT volem tornar a insistir en la necessitat urgent de un pla de renovació de 
canonades d’aigua potable al poble, els veïns i veïnes estan patint talls per trencament de canonada, com la 
darrera situada carrer la Bassa . És urgent la substitució de la canonada de fibrociment que ve dels pantans al 
dipòsit, podem optar a una subvenció encara que estem acostumats que les deixeu perdre.   
 
Sisè: Pregunta: Ens poden dir les subvencions que em perdut aquesta anualitat i imports?.  Anem a calcular les 
tres subvencions que hem pogut saber que heu deixat perdre. 1a. Subvenció llars d’infants valorada en 65.000€  
2a Subvenció de camins provinent de la Diputació de Lleida 6.000€. 3a. I flamant ultima subvenció per a la 
utilització d’àrid reciclat exp.1004/2018 de la Generalitat de Catalunya amb un import de 19.219,77€. Això fa un 
total de 90.219.77€. ens anem enfadant amb Diputació, Consell comarcal, Generalitat, Ministeris. Govern 
cansat  i sense projecte. 
 

B) Respostes de l’Alcaldia i regidors de l’equip de govern. 
 

1.- Respecte a la neteja de les escoles del contempla actuacions extraordinàries de jardineria i reforç de la 
neteja  per l’obra nova al Parc del Saladar. 
 
2.- Respecte a la ubicació de la nova escola pública li informarà en comissió de les diverses alternatives 
existents. 
 
3.- En quant a la subvenció de sis mil euros que no es va demanar explica que, consultat l’expedient, va haver 
una subvenció delegada a l’Ajuntament de Soses per reparar junt amb Torres de Segre els camins laterals de 
l’Autovia, aquesta subvenció era dates similars amb la de la Diputació i per això es va pensar que estava 
tramitada, va ser una confusió. La de l’escola bressol encara la estem lluitant perquè pensem que tenim dret. 
Però altres subvencions no es perden, simplement s’atorguen o no segons els criteris de selecció. Però creu 
que és de dret dir també les que s’aconsegueixen, com la del PECT del porció que obtindrem quasi un 75% del 
cost, uns 250.000 €, entre el FEDER i la Diputació, hem estat l’únic ajuntament de Lleida en obtenir-la més la 
Diputació. S’ha de dir que hem demanat uns 700.000 €. amb l’IDE per renovar l’enllumenat públic amb un 25% 
de subvenció de la Diputació prevista. Vol dir que es dediquen molts esforços per això. 
 
4.- Respecte a la renovació de les canonades d’aigua , creu que hi ha molt camí per fer , ara s’ha contractat un 
servei d’estudi per saber les possibilitats que tenim per revisar la concessió a SOREA i als efectes de fer un Pla 
director que determinarà quines són realment les obres a fer i les prioritats, saber si amb la substitució de la 
canonada general ja no caldrà cobrir els dipòsits, etc.  
 
5.- Respecte a les factures de la reforma provisional dels carrers Davant i del carrer Joan Maragall, el regidor 
delegat Sr. Santi Pelegrí, reitera que des de la intervenció s’està fent un resum per vials per facilitar als 
regidors. 
 
6.- Respecte a l’execució del cementiri, el regidor delegat Sr. Santi Pelegrí, informa reitera el temps està 
enrederint l’execució però estem dins dels terminis previstos. Per lo dels nínxols en breu sortirà a licitació un lot 
de 240 nínxols que es podrà executar durant la finalització del cementiri ja que les zones s’han habilitat abans. 
 

C) Rèplica del Sr. Jordi Janés: 
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1.- Respecte a les subvencions creu que està be que s’informi sobre l’estat de les subvencions concedides o en 
tràmit, més si són extraordinàries, però creu que estaria bé coneixeu-les en comissió i felicita al govern si 
realment s’han obtingut les esmentades. Però recorda que ens han denegat un altra com la dels àrids per no 
tenir regulat el dipòsit de residus de runa.  
 
2.- Respecte a la inversió en l’enllumenat recorda que s’hauran de reservar partides al pressupost, perquè 
primer s’haurà de fer l’obra i després es podrà cobrar la subvenció. 
 
3.- Respecte al cementiri s’arriba tard, hem deixat passat dos mandats, i encara falta molt per acabar.  
 
4.- Comenta que la sol.licitud de preus a l’INCASOL per comprar el solar comentat abans no està acceptada, 
no tenim resposta. 
 
5.- Pregunta si es pensa respondre a la sol·licitud del Gimnàs Ares. 
 
 

D) Resposta de l’Alcalde i regidors de l’equip de govern. 
 
 

1.- El regidor delegat Santi Pelegrí contesta que ens deneguem la subvenció dels residus per no tenir una 
ordenança que no és obligatòria pel nostre municipi. 
 
2.- El regidor delegat Santi Pelegrí contesta que estem dins del termini i que a la propera visita d’obres el 
convidarà per que comprovi l’estat. 
 
3.- L’Alcalde Sr. Miquel Serra contesta que la renovació de l’enllumenat s’haurà de pagar en principi, la 
Diputació subvencionarà el mateix any, però el FEDER sol tarda uns 2 anys, però la feina de l’Ajuntament està 
feta ja que ha reduït l’endeutament per tal de poder fer front als crèdits ponts que s’hauran de fer. A més 
recorda que l’estalvi serà d’entre 200 i 300 mil euros anuals amb el que l’amortització de la inversió serà en un 
parell d’anys. Recorda que la subvenció total Feder més Diputació serà del 75%. 
 
4.- L’Alcalde Sr. Serra respon que no descarta fer la canonada de l’aigua malgrat que la subvenció sol sigui del 
20%, però cal fer primer un pla director per no errar. 
 
5.- El regidor delegat Sr. Jaume Bernis, respon que la sol·licitud del Gimnàs Ares ha estat acceptada i es podrà 
ajustar l’ús durant un dia de les instal·lacions. 
 
 
L’Alcalde donar per finalitzades les deliberacions.   
  
  
No havent més assumptes que tractar l’Alcalde aixeca la sessió en el lloc, data i hora indicats a 
l’encapçalament.  
  
I perquè consti als efectes establerts als arts. 203 al 207 del R.O.F. (R.D. 2568/86, de 28 de novembre), lliuro 
aquest certificat, i amb el vistiplau del Sr. Alcalde.  
  

Alcarràs, a la data indicada al marge.  
  

CERTIFICAT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT.  
  

 EL SECRETARI.                                                  Vist i Plau.  
L'ALCALDE.   
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